
‘I n de vier jaar dat ik aan het boek heb 
gewerkt zijn er momenten geweest 
dat ik overwoog het hele project maar 
te laten varen. Mijn bezoeken aan de 

afdeling neonatologie van het AMC, waar 
te vroeg geboren baby’s worden behandeld, 
waren heel confronterend. Ik ben ook een 
keer gestopt. Ik heb toen het manuscript in 
een kast gelegd en een half jaar niet aan-
geraakt. Ik liep stuk omdat 
het toentertijd met Eva, onze 
prematuur geboren en gehan-
dicapte dochter, niet zo goed 
ging. Ze was inmiddels negen, 
woonde in een instelling, sliep slecht en 
moest opnieuw sondevoeding krijgen. Er 
leek weinig vooruitgang te zijn. Ik vond 
het zo erg voor haar. Op dat moment kon ik 

het boek niet schrijven, dat vraagt afstand, 
reflectie. ‘t Was me toen een poos allemaal 
te heftig.’
Brenda van Osch (42), van 1999 tot 2007 
redacteur van Elsevier en sindsdien freelan-
cejournalist, over haar pas verschenen boek 
Het onvoltooide kind, op zoek naar de gren-
zen van pril leven.
Heftig ook is de uitwerking van het boek op 

menige lezer, getuige bijvoor-
beeld de reactie van psychiater 
dr. Bram Bakker die het voor 
de Volkskrant recenseerde. Bij 
het lezen raakte hij zo ontroerd 

dat, zo schreef hij, ‘de tranen meermalen 
over mijn wangen biggelden.’ Ook elders in 
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VAN DE 
RADARWEG
➤ In het huidige Elsevierpand spelen 

de volgende verschuivingen. De recep-

tie (Loes! Carla!) verkast naar de 

14e verdieping, het grootste deel van 

het gebouw is daarmee definitief uit 

handen gegeven; de afdelingen van 

Reed-Elsevier hebben zich bovenin 

verschanst. Op de begane grond 

is een nieuwe Starbucks-achtige 

koffietent verrezen; de kantine heeft 

een nieuwe uitbater die 'gezonder 

voedsel' belooft. 

➤ In het weekblad zelf verschoof ook 

van alles. De vormtechnische retoo-

ling van een tijdje terug werd lich-

telijk aangepast (functioneel wit?!) 

om de leesbaarheid te vergroten. 

Inhoudelijk werd er ook vertimmerd. 

Nieuw is onder meer het 'Verhaal van 

de week' (Verslaggever Jelte Wiersma 

had er aan boord van het Frontex-

schip Tyr afgelopen week een forse 

zeeziekte voor over), columns gaan 

weer over een volle pagina en er is 

een enorm 'Uw Geld'-blok.

➤ En onder de codenaam ‘Rocky’ 

werken redactie, marketing en sales 

in projectgroepen samen om het 

achterstallig onderhoud aan de titel 

aan te pakken. Denk daarbij aan 

websites, redactionele systemen, 

nieuwe initiatieven. Een aardige klus 

in het jaar dat het weekblad 70 jaar 

bestaat...

‘Het was me toen 
 een poos allemaal
 te heftig’  

Digiblad van en voor ex-redacteuren van 

Elsevier maar niet voor hen alleen.

VERSCHIJNT SOMS MAAR SOMS OOK NIET

E-mail: info@xelse4.nl 

door Bert Bommels

Brenda met haar nu 

12-jarige dochter Eva
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de media oogstte Brenda veel aandacht en lo-
vende recensies, van andere landelijke dag-
bladen tot en met Medisch Contact. Enkele 
dagen na de verschijning zat ze bij Humberto 
Tan in RTL Late Night.

In haar boek verhaalt Brenda over de geboor-
te twaalf jaar geleden van haar dochter Eva, 
die tien weken te vroeg ter wereld kwam met 
een gewicht van 680 gram. Aan het meisje 
is veel gedokterd om haar in le-
ven te houden. Ze is opgegroeid 
met tal van handicaps: doof, au-
tistisch en verstandelijk ernstig 
achtergebleven. Als 12-jarige 
heeft dochter Eva thans een cognitieve ont-
wikkeling van een kind van vier. Emotioneel 
en in haar communicatie is ze nog jonger. 
Jaren na de geboorte van Eva kreeg Brenda 
de gelegenheid zich nader te oriënteren in 
de wereld van de neonatologie. Ze verbleef 
– toen als journalist – diverse keren op de 
intensive care voor premature baby’s van het 
AMC en werd deelgenoot van dilemma’s 
waarvoor artsen en ouders van te vroeg ge-
boren baby’s komen te staan. Die worden 
indringend in haar boek belicht. Met daar-
bij steeds de cruciale vraag of neonatologen 
(die over steeds geavanceerdere middelen 
beschikken om prematuren in leven te hou-
den) niet te ver gaan met behandelen, met 
het risico dat te vroeg geboren kinderen later 
ernstige handicaps hebben. 

Je bent afgestudeerd in de politicologie 
en schreef in de acht jaren bij Elsevier 
vooral over economie. Hoe kwam je erbij 
om een boek te schrijven over een inge-
wikkeld medisch-ethisch vraagstuk?
‘Het is begonnen met een reportage voor 
Elsevier over het functioneren van de afde-
ling neonatologie van het AMC. Dat was nog 
gewoon een klassieke reportage zonder al te 
diep in te gaan op de ethische dilemma’s. Het 

was begin 2005. Eva was toen twee. Collega 
Gerlof Leistra vond het een belangwekkend 
artikel en zei: “Daar moet je met jouw per-
soonlijke achtergrond dieper op in gaan en 
een boek over schrijven. Ik weet wel een uit-
gever voor je.” Mijn eerste reactie was: dat 
kan ik niet. Ik heb een baan en een gehandi-
capt kind; waar haal ik de tijd vandaan? Het 
idee voor een boek bleef niettemin door de 
jaren heen in mijn achterhoofd zitten. Toen 

in 2010 de grens voor behan-
deling van te vroeg geboren 
baby’s werd verlaagd tot 24 
weken, vond ik de tijd rijp voor 
een boek met kritische vragen 

daarover. Het was aanvankelijk niet de be-
doeling mijn eigen geschiedenis met Eva te 
beschrijven maar ik realiseerde me gaande-
weg dat de vragen die ik stelde wel allemaal 
daaruit voortkwamen. En al gauw kwam ik 
tot de conclusie: Eva hoort in dit boek!’

In al die zware jaren met problemen rond 
Eva ben je blijven werken. Hoe heb je dat 
kunnen bolwerken?
‘Het journalistieke werk over heel andere 
zaken was eigenlijk een prettige afleiding. 
Naast de intense zorg voor Eva voelde het als 
tijd voor mezelf. Overigens hadden we het 
eerste jaar verpleging thuis voor haar.’

Toen Eva zes was, bleek het onmogelijk 
haar permanent thuis te laten wonen. 
Was het een zware beslissing haar naar 
een zorginstelling te laten gaan?
‘Dat was heel verdrietig maar het gaf ook 
opluchting. Het was beter voor haar en voor 
ons. Ze was toen zo onrustig, ook ’s nachts, 
dat we alle drie veel te weinig sliepen. Dat 
was niet vol te houden. In zo’n instelling 
draait ’s nachts personeel dat na de dienst 
naar huis kan om te gaan slapen. Bovendien 
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‘Al gauw kwam ik
tot de conclusie:
Eva hoort in dit boek’
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PERSONALIA
➤ De bestseller Gouden Jaren 

van voormalig Elsevier-redacteur 

Annegreet van Bergen krijgt een 

vervolg in het Museum Twentse 

Welle in Enschede. Van Bergen 

zal als gastconservator betrokken 

worden bij de totstandkoming van 

een expositie (eind 2016) die op 

het boek is gebaseerd. Intussen is 

de verkoop van het boek dat be-

schrijft 'hoe ons dagelijks leven in 

een halve eeuw onvoorstelbaar is 

veranderd' de 100.000 exemplaren 

gepasseerd. 

➤ Arjan Dasselaar, van 1998 tot 

2002 als redacteur en daarna nog 

lange tijd als freelancer aan Else-

vier verbonden, heeft de laatste 

jaren drastische stappen onder-

nomen. Na een enorme stortvloed 

aan artikelen in verschillende 

media, handboeken, lezingen, trai-

ningen en workshops over meestal 

ict-onderwerpen ging het roer om. 

Allereerst won hij de strijd (door 

hemzelf omschreven als Operatie 

Walrus) tegen boulimia en raakte 

72 kilo aan gewicht kwijt. Hij nam 

afscheid van de journalistiek en 

verruilde Amsterdam voor Christ-

church in Nieuw-Zeeland waar hij 

studeerde en het afgelopen jaar 

z’n eerste (Cadbury Dunedin) 

marathon uitliep. Deze maand 

verhuisde hij naar Warrnambool in 

Australië. Daar schrijft hij verder 

aan een boek dat zal gaan over 

veranderingsprocessen waaronder 

het ombuigen van eetgedrag en het 

kweken van een sportersmentali-

teit. Check z’n website 

andrewdasselaar.comVervolg op pagina 3 ➤

Brenda bij 

Humberto Tan in 

RTL Late Night

De ‘oude’ Arjan
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werkt daar gespecialiseerd personeel 
dat haar en ons methoden heeft aan-
geleerd waarmee we enigszins kunnen 
communiceren.’ 

Een vraag die je vaak in je boek stelt 
is of het gezien de risico’s op handi-
caps juist was Eva in de maanden na 
haar vroeggeboorte al die behande-
lingen te laten ondergaan om haar 
in leven te houden. Heb je die vraag 
toen nooit aan de behandelende art-
sen voorgelegd?
‘Zeker wel. We hebben vaak besproken 
hoe groot de kans op hersenschade was, 
met haar voorgeschiede-
nis, na reanimatie. Maar 
de artsen waren optimis-
tisch, daar moet je als ou-
der toch op vertrouwen. 
Wat ik toen niet wist en bij 
het schrijven van het boek 
wél, is hoe onvoorspel-
baar het is hoe een kind zich later zal 
ontwikkelen, of de vroeggeboorte en 
behandelingen schade hebben gedaan. 
Als ouder heb je géén beslissingsbe-
voegdheid. Toen, in het geval van Eva, 
zeker niet. Zij kwam na dertig weken; 
dat was te vroeg maar niet extreem te 
vroeg. Dan wordt er behandeld, tenzij 

een kind niet meer beter wordt of er 
overtuigend grote schade is. Uiteinde-
lijk is er bij ons geen echt keuzemoment 
geweest. Anders ligt het bij prematuren 
van 24 weken, de nieuwe behandel-
grens. Ongeveer een/derde van kin-
deren die overleven, zal later ernstig 
gehandicapt zijn. Dat is nogal wat. Bij 
vroeggeboorte bij 24 weken hebben de 
ouders een zware stem over behandelen 
of niet. Terecht, vind ik.’

Je vraagt je in je boek ook af of het 
leven van Eva de moeite waard is 
geleefd te worden. Je schetst voor 
haar met al haar handicaps een 
leven zonder privacy en echte inti-
miteit. Je hebt een diertje gebaard, 
zo noteerde je uit de mond van jouw 
psychiater. Wat vind je nu als je de 
balans opmaakt?
‘Kijk, we zouden Eva nu absoluut niet 
meer willen missen. Door wat we met 
elkaar in twaalf jaar hebben beleefd 
en samen hebben geknokt om tot hier 
te komen, hoort ze bij ons, zijn we met 
haar vergroeid. Haar leven heeft nu 
grote waarde voor ons. Maar ik vind het 
pijnlijk om te zien hoe uiterst beperkt 

zij haar leven moet leven, 
zonder echte communica-
tie, zonder echt begrip van 
de wereld om haar heen. 
En levenslang zal ze ge-
heel afhankelijk blijven 
van zorg door anderen. 
Als we na de geboorte van 

Eva zouden hebben geweten dat dit le-
ven het resultaat van de behandelingen 
zou kunnen zijn en ze zouden toen onze 
mening hebben gevraagd, zouden we 
hebben gezegd: nee, laat maar.’ 
Op de vensterbank van de huiskamer 
bij Brenda van Osch staat een foto van 
Eva, een meisje met een smal, engel-

achtig gezicht en blonde haren, een kop 
te klein voor een twaalfjarige. Elders in 
de kamer wijzen meer dingen er op dat 
Eva deel uit maakt van het gezin, al ver-
blijft ze vier dagen van de week in een 
professionele zorginstelling. Naast een 
piano ligt een tableau met felgekleurde 
duploblokken van Lego, dat ze heeft ge-
bouwd. ‘Als autist weet ze het precies 
als er een blokje mist,’ vertelt Brenda. 
Ze wijst op een planbord aan de muur 
en een doos met pictogrammen. ‘Door 
plaatjes  op het bord te plakken kunnen 
we communiceren. Elke zaterdag wordt 
Eva bij ons gebracht. Dinsdagochtend 
wordt ze weer opgehaald. In het week-
end zijn mijn man Lennard en ik inten-
sief bezig met haar 
en onze twee zoons 
die we later hebben 
gekregen; gezonde 
jongens overigens, 
vier en zeven nu. 
We maken bijna 
altijd een uitstap-
je naar het bos, 
de duinen of het 
strand. Dat vindt 
ze fijn. Met heel kleine stapjes gaan we 
toch vooruit. Sinds kort is ze overdag 
zindelijk, eten gaat ook iets beter, al 
moet alle voeding worden gepureerd en 
gevoerd.’

Tot welke leeftijd zal Eva bij jullie 
kunnen blijven?
‘Zoals we het nu doen, met lange week-
ends zullen we het nog lang kunnen 
volhouden. De jongens en zij reage-
ren goed op elkaar. Maar het is span-
nend wat de toekomst brengt. Wat als 
ze straks gaat puberen? Hoe reageert ze 
als ze ouder wordt op seksualiteit? ‘Wat 
me zorgen baart is wat er gebeurt als ze 
achttien wordt. Dan kan ze niet in de 
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‘Het is pijnlijk te   
 zien hoe beperkt   
 zij haar leven moet   
 leven’

De journalistieke carrière van Brenda vindt haar oorsprong bij Elsevier. Als stu-
dent politicologie, vooral geïnteresseerd in internationale betrekkingen, liep ze er 
in 1995 stage op de redactie Buitenland. Samen met de toenmalige chef René 
van Rijckevorsel schreef ze een stuk over de verhouding tussen de voormalige 
Joegoslavische republieken en de omringende landen.

Na haar afstuderen in 1996 schreef ze als freelancer voor Intermediair, de Volks-
krant en Elsevier. In 1999 trad ze toe tot de economische redactie van het week-
blad. Daar beschreef ze vooral, zoals ze het zelf formuleert ‘de mensenkant van 
de economie: werk, huizen, koopgedrag.’ Sinds 2007 werkt ze weer zelfstandig. 
’s Zaterdags heeft ze in NRC Handelsblad een interviewrubriek: Levenslessen. 
‘Over karakter, keuzes, pijn en ambitie van min of meer bekende Nederlanders.’ 

L E V E N S L E S S E N  I N  D E  N R C

speciale instelling voor kinderen blij-
ven. Het is uitgesloten dat ze zelfstan-
dig, of zelfs maar begeleid kan wonen. 
En haar weer permanent in huis nemen 
is, denk ik, te zwaar en ook niet goed 
voor haar. Het zal moeilijk zijn een plek 
voor Eva met haar specifieke handicaps 
te vinden in een zorginstelling voor vol-
wassenen. Waar ze nu verblijft, wordt 
hard gewerkt aan haar ontwikkeling. 
In instellingen voor volwassenen is die 
toegevoegde zorg er vrijwel niet. Dat is 
wel een zorgelijk vooruitzicht.’            •

Met Eva als baby 
van een jaar



1 Wat ben je na je vertrek 
gaan doen?

‘Ik ben in 2000 bij het FD 
gaan werken en er sindsdien 
niet meer weg te slaan. Mijn 
komst viel samen met een 
cyclus van imploderende 
economieën die met de 
moed der wanhoop wor-
den opgelapt. Soms voel ik 
me als Gerlof Leistra die 
jaarlijks een moordlijst mag 
samenstellen maar dan van 
gevallen bankiers, beleggers 
en bedrijven.’

2 Wat heb je bij Elsevier 
geleerd?

‘Nog tegendraadser te den-
ken dan ik altijd al deed. Ei-

genlijk ben ik in die drie jaar 
bij Elsevier voor de rest van 
mijn leven volstrekt onbe-
middelbaar geworden.’

3 Print of digitaal?
‘Laat mij maar content 

maken. De keuze tussen 
digitaal en print is de meest 
overschatte discussie in de 
journalistiek.’

4 Wil ooit nog eens?    
 ‘Waterputten graven 

in Tanzania en uitgeproce-
deerde asielzoekers helpen 
natuurlijk. Maar niet nadat 
ik Petra ter Doest uitbundig 
heb bedankt voor mijn eerste 
baan in de journalistiek.’ •
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O om Wil weegt elke basgitaar die ik koop. Zware 
bassen knorren meer, meent hij. Mijn Fender Jazz 
Bass komt met acht kilo aardig in de buurt van 
de bas waar hij ruim dertig jaar als beroepsmu-

zikant op speelde. Mijn ouders namen mij veel mee naar 
live-muziek, ook naar de band van mijn oom. Hij maakte 
indruk met zijn groove en peuk in een lange baard. Ik was 
vier toen mijn vader een basgitaartje voor me maakte met 
snaartjes van visdraad. 
Ik speelde al in tientallen bandjes. Hoe diverser, hoe beter. 
Vanaf mijn 16e ging ik voor grunge en metal, vanaf mijn 
studietijd in Groningen ook voor soul, blues, hiphop, funk, 
disco, Ierse folk, acid jazz en smartlappen. Er is geen hië-
rarchie in genres. 
De laatste jaren treed ik één à twee keer per maand op. Ik 
geniet even veel van spelen op popfestivals als boeren-
bruiloften. Met coverbands speel ik bij serviceclubs en 
bedrijfsfeesten. Zelfs een keer in een Zandvoortse paren-
club – tot ik op het podium klom, dacht ik dat ze ‘paarden-
club’ bedoelden. Sinds 1999 schrijf ik eigen liedjes met 
vriendenbandje The Fikings (thefikings.com). De naam is 
ruiger dan de muziek. Denk aan The Zombies, The Kil-
lers, The Animals en The Skulls – de eerste band van mijn 
oom. We jammen elke vrijdagavond in een oefenruimte in 
Zwaag. De repetities met mijn disco-soulband – BeeJay & 
The Memphis Project (memphisproject.nl) - zijn serieuzer. 
Als ik een verkeerd ‘vakje’ op mijn hals indruk, vliegen 15 
muzikanten uit de bocht.  •
➤ Wie volgt? Mail naar info@xelse4.nl

ELSE 4 V R A G E N
AAN: PRISCO BATTES (44)
Bij Elsevier van 1997 tot 2000. Twee jaar redacteur Buitenland, o.a. als 

vliegende correspondent op de Balkan. Laatste jaar Binnenland.

In de rubriek ELSELFIE fotografeert iemand zichzelf tegen een persoon-

lijke achtergrond: werk, hobby, idool et cetera. De ELSELFIE gaat gepaard 

met een toelichting. De auteur is vrij in wat hij/zij wenst te melden. Deze 

keer redacteur Onderzoek - sinds 2008 - RUUD DEIJKERS (34).
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TAXMAN

De Elsevier Belasting Almanak bestaat 

60 jaar. Vroeger had deze Annoventura-

uitgave niets met het weekblad 

Elsevier te maken maar tegenwoordig 

valt de titel onder de verantwoordelijk-

heid van de Elsevier-hoofdredactie. 

Naast de Almanak verschijnt nu ook 

de Belasting Aangifte Gids in een 

nieuwe lijn van gidsen waar ook de 

onlangs uitgebrachte Elsevier Gids 

783 Apps in past. De Belasting 

Aangifte Gids telt 134 pagina’s en 

kost 9,95 euro.  •



V oor het sollicitatiegesprek bij 
Elsevier afgelopen najaar was 
ze een half uur te laat. ‘Ik zat 
in de verkeerde trein en was 

in Zaandam uitgekomen. Ik dacht: 
Nu heb ik de functie door mijn eigen 
neus geboord.’ Dat viel achteraf mee 
voor Elif Isitman (27), sinds september 
webredacteur van het weekblad. De 
vertraging werd haar niet aangerekend.
Ze had nóg een mazzeltje bij haar solli-
citatie. ‘Ik moest een schrijftest afleg-
gen. Ik kreeg anderhalf uur de tijd om 
een stuk te schrijven over het Schotse 
referendum dat toen speelde. Toevallig 
is een van mijn vrienden 
een Schot. Daardoor wist 
ik er redelijk veel van af.’

Elif is de dochter van een 
Turkse vader en een half 
Turks/half Nederlandse 
moeder. Ze is geboren in 
een voorstad van Ankara. 
Toen ze één was ver-
huisde ze met haar ouders 
(beiden psycholoog) naar Leiderdorp. 
Opmerkelijk gegeven bij het gezin 
Isitman: de voertaal. ‘We spraken thuis 
altijd Engels. Dat doe ik nu nog met 
mijn vader en moeder. Dat dateert uit 
de tijd dat mijn ouders in hun jeugd op 
internationale scholen zaten.’

Na het gymnasium rondde Elif een 
verbazingwekkend aantal universitaire 
studies af, met als belangrijkste commu-
nicatiewetenschappen en journalistiek, 
criminologie en daarnaast een soort 

‘pakketstudie’ sociale wetenschappen 
met deelgebieden als rechten, psycholo-
gie en politicologie.

Waarom zoveel studies?
‘Ik kon toen niet kiezen. Ik had als 
beroep wel iets voor ogen als journa-
listje spelen, maar twijfelde heel erg. 
Ik dacht: ik doe het maar allemaal en 
bekijk later wel wat het wordt.’ 

Naast je studie werkte je er ook bij.
‘Ja. Ik heb een aantal jaren pr-werk 
gedaan voor Qompas, een adviesbureau 
voor beroepskeuze en studiebegelei-

ding. Dat was eigenlijk saai. Daarnaast 
heb ik onder andere gewerkt voor het 
onderzoeksbureau van de Nationaal 
Rapporteur Mensenhandel en Seksu-
eel Geweld tegen Kinderen. Dat was 
interessanter. Ik deed er onderzoek naar 
daderprofielen bij kinderporno, zowel 
van makers als kijkers. En ik deed vanaf  
2013 ook freelancewerk in de journa-
listiek, stukjes voor het Amstelveens 
Nieuwsblad, maar ook reclamefolders 
en vertaalwerk. Ik heb samen met een 
collega een artikel in de NRC gehad 

over de pedoseksueel Benno L., van wie 
we de aanvankelijk geheime woonplaats 
wisten. Dat stuk leidde nog tot een grote 
rel tussen de NRC en de Volkskrant, die 
we het artikel eerst hadden aangebo-
den.’

Hoe bevalt je werk op de webredac-
tie bij Elsevier?
‘Het is de eerste keer dat ik werk op 
een redactie en dat voelt goed. Met het 
web zit je bovenop de frontlinie van 
het nieuws. Op den duur zou ik wel 
wat diepgaander willen schrijven in 
het blad Elsevier. Mijn beeld van de 

journalistiek is toch altijd 
geweest dat je zélf het 
nieuws vergaart. Er op áf 
gaan. Het bewerken van 
nieuws dat door anderen 
is aangeleverd is toch iets 
minder.’ 

Wat zijn je 
 toekomstplannen?
‘Ik zou ooit een grote 

tv-documentaire willen maken, bijvoor-
beeld over de mensenhandel in oorlogs-
gebieden. Ik schrijf voor mezelf korte 
verhalen maar denk ook wel eens aan 
een roman. Met mijn vriend heb ik afge-
sproken dat we over tien jaar of zo drie 
maanden op een eiland gaan zitten waar 
ik die ga schrijven.’                               •
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Te laat gekomen maar toch aangenomen

Elif Isitman: ‘Mijn beeld van de journalistiek is dat je zélf het nieuws vergaart’
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en vindt... een vrolijke bende 

Nou ja, alles in het nette verder in 1992 bij het afscheidsdiner van 

Michel van der Plas, de journalist/schrijver/tekstdichter die sinds 

1949 aan Elseviers Weekblad (later Elsevier) was verbonden. Zoals 

het past bij het vertrek van iemand met een onnavolgbare staat van 

dienst werd in een groot gezelschap uitgebreid gegeten en waren er 

tal van eloquente sprekers. Gelachen werd er zeker, zoals hier te zien 

is aan het jolige vijftal dat bestaat uit (v.l.n.r.) Vera Illés, Wim Zaal, 

Frank van Empel, Wim Wansink en Aleid Truijens.  

SAKE ZOEKT


